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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor szűnik meg véglegesen a hatvani bűz?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Hunviron Energia- és Környezetgazdálkodási Kft. működése miatt a hatvaniak életében évről
évre felüti a fejét a rettenetes bűz, ami megkeseríti a helyiek mindennapjait. 2018-ban a Miniszter
úr  az  Országgyűlésben  egy  ezzel  kapcsolatos  kérdésemre  azt  válaszolta,  hogy  a  területi
környezetvédelmi hatóság kötelezte a Hunviron Kft.-t,  hogy szüntesse meg a bűzt:  vezessen be
mechanikai,  biológiai,  fizikai,  kémiai  bűzcsökkentő intézkedéseket,  és arra  is  kötelezte  a  céget,
hogy akkreditált mérőszervezettel végeztessenek bűzmérést a telephelyen és azokban az utcákban,
ahonnan a panaszok érkeztek a hatósághoz.  Ekkor a Miniszter úr még azt  mondta,  hogy a cég
fellebbezett a határozat ellen, ezért egyelőre a határozat által elvártak még nem véglegesek.

A telephellyel kapcsolatban több környezetvédelmi felmérés is készült, amik kimutatták, hogy több
hulladékot tárolnak a megengedettnél, valamint nem megfelelő technológiát alkalmaznak.

A napokban a hatvaniak újra érezték a bűzt, tehát a probléma még mindig megoldatlan.

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem:

1. Terveznek-e újra teljes körű környezetvédelmi vizsgálatot végezni a területen?

2. Mikorra tudják garantálni az ott élőknek, hogy véglegesen megszűnik a bűz?

Válaszát várva.

Budapest, 2021.07.20.

Tisztelettel,

Ungár Péter
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